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Els veïns de la urbanització Llac del Cigne es manifestaran diumenge 

La Guàrdia Civil qualifica d'artificials les 
reivindicacions dels parceUistes de Caldes 
CALDES DE MALAVELLA {De la nostra Redacció, per Xevi Xir-
go).— Les reivindicacions dels parceUistes de la urbanització 
Llac del Cigne de Caldes de Malavella, que diumenge vinent es 
manifestaran per dem&nar la destitució immediata del sergent 
de la Guàrdia Civil de la localitat per la seva «inoperància i ine
ficàcia» davant dels robatoris que, segons ells, hi ha a la zona, 
són ureivindicacions artificials, sense fonament i una mica fan
tasmes», segons van assegurar ahir fonts de la Comandància 
de la Guàrdia Civil de Girona ' 

La concentració de veïns que 
l'associació de parcellistes ha 
convocat per diumenge vinent da
vant de la caserna de la Guàrdia. 
Civil i l'Ajuntament de Caldes de 
Malavella es realitza, segons va 
explicar el president d'aquesta as
sociació, Carlos Enrique Serrano, 
«perquè les innombrables de
núncies per robatori presentades 
a les autoritats no han donat cap 
resultat positiu», i els propietaris 
estan «totalment desprotegits». 
Els manifestants es concentraran 
també davant l'Ajuntament per 
demanar més seguretat i perquè, 
segons Serrano, «excusant-se 
que la promotora no ha complert 
els seus compromisos, el Consis
tori ha passat de les seves obliga
cions». 

Un invent 

Fonts de la Comandància de la 
Guàrdia Civil de Girona, de la qual 
depèn el quarter de Caldes, han 
assegurat que, en un informe ela
borat a partir de la queixa dels 
parceHistes, «es demostra que el 
que diuen és un invent, perquè el 
nombre de robatoris és igual que 
a la resta d'urbanitzacions de la 

IC de Blanes diu 
que CiU ha deixat 
degradar la qualitat 
de vida dels barris 
BLANES.— El grup municipal d'I
niciativa per Catalunya de Blanes 
assegura que l'equip de goverií 
de la localitat, de CiU, ha demos
trat, al llarg dels primers catorze 
mesos de gestió -municipal, la 
seva incompetència per millorar 
la qualitat de vida en els barris de 
la localitat, que, segons aquest 
grup municipal, s'han anat degra
dant cada vegada més. IC fa un re
pàs de l'activitat municipal en l'es
pai que es destina a cada partit en 
el butlletí municipal, i acusa CiU 
de manca d'iniciativa i de no tenir 
un veritable programa de govern. 

«Sembla com si CiU només es re
cordés de la paraula barri en èpo
ca d'eleccions», diuen. Els comu
nistes afirmen també que, davant 
d'aquesta manca d'idees, «alguns 
regidors es deixen portar per al
guns tècnics de l'Ajuntament que 
s'inventen qualsevol cosa per 
guanyar-se la seva tranquil·litat, 
deixant al marge el punt de vista 
pràctic». IC manté que, en el 
temps que CiU porta de mandat, 
no s'ha posat en marxa cap tipus 
de projecte ni de petita enverga
dura. 

El grup municipal convergent 
destina el seu espai de| butlletí 
corresponent ai mes de desembre 
a explicar el projecte de pressu
postos que elabora, i manté que 
«el nostre equip, en contra de l'o
pinió d'algú que ara està a l'opo
sició, treballa seriosament i de 
valent». CiU assegura que aquest 
any es podriacomençar a cons
truiria llar dels jubilats. L'equip de 
govern, que governa en minoria, 
creu que els projectes per a Bla
nes s'han d'estudiar entre tots els 
grups municipals. 

localitat». Mentre que el presi
dent de l'associació va dir que no-
més durant el mes de novembre 
passat hi havia hagut una vintena 
de robatoris, la Comandància de 
la Guàrdia Civil manté que en tot 
l'any tan sols se'n van detectar 
nou 0 deu i, a més, en alguns ca
sos es va detenir els lladres. «La 
inseguretat que diuen patir els 
parceHistes no és tal, no té cap 
base ni fonament real», van afir
mar les mateixes fonts. 

Arran de la denúncia que els 
parceHistes van fer el desembre 
passat, va explicar ahir Enrique 
Serrano, s'ha incrementat la pre
sència de dotacions "de la Guàrdia 
Civil a la zona. Fonts de la Guàr
dia Civil asseguren que el terna ha 
estat gestionat directament pel 
governador civil de Girona, Pere 
Navarro. El governador civil ha re
fusat en diferents ocasions fer cap 
valoració de les queixes dels 
veïns. Les fonts assenyalades 
mantenen que l'increment de do
tacions policíaques a la urbanitza
ció ha estat més una decisió «po
lítica» que no de necessitats 
reals. «Hi ha sospites que és la 
mateixa gent que viu a la urba
nització qui coniet els robatoris. 

El innombrables robatoris que 
diu que hi ha l'associació tenen 
una base totalment falsa, per no 
dir que és una mentida», van dir. 

El quinze de desembre passat, 
tres urbanitzacions més de Caldes 
van donar el seu suport a les rei
vindicacions de Llac del Cigne. Els 
presidents de les associacions de 
Can Solà, Turis Club i Aigües Bo
nes van coincidir a assenyalar que 
hi ha massa robatoris a les seves 
urbanitzacions. El novembre, En
rique Serrano va acusar l'Ajunta-, 
ment de la localitat de desenten
dre's defs problemes de la urba
nització excusant-se en els incom
pliments de l'empresa promotora. 
Serrano va assegurar que la poli
cia local tampoc no patrulla mai 
per la zona. L'alcalde de Caldes, 
Lluís Comalada, va contestar les 
acusacions afirmant que la policia 
local no té competències per re
soldre els problemes de seguretat 
a la zona. «La competència és del 
Govern Civil i de la Guàrdia Civil, 
amb qui la policia municipal no
més ha de col·laborar», va dir. 

Pocs efectius 

Fonts de Comandància de 
Guàrdia Civil de Girona conside
ren «comprensible» que la patru
lla local de la Guàrdia Civil de Cal
des vagi «només de tant en tant» 
a la urbanització Llac del Cigne, ja 
que aquest quarter és un dels que 
té una zona més extensa per pa
trullar. El quarter de Caldes dispo
sa de quatre guàrdies, i d'un sol 

E n d e r r o c s a C a s t e l l f o l l i t . - L-Institut Català del SÒI va ini
ciar abans-d'ahir l'enderrocament de sis de les cases del barri vell de 
Castellfollit de la Roca que amenaçaven ruïna. En els solars lliures, l'in-
casol hi construirà habitatges de protecció oficial. L'Ajuntament de Cas
tellfollit de la Roca farà enderrocar també tres cases més del barri vell, 
que va adquirir perquè estaven en ruïnes, i demanarà als propietaris de 
tres cases més que n'efectuïn l'enderrocament. Si aquests no ho fan l'A
juntament actuarà per compte del propietari i enderrocarà les cases per 
tal d'evitar el perjll que comporta per als vianants el mal estat dels im
mobles. Foto: Fidel Bales. 

cotxe, un 4-L, amb els quals han 
de cobrir onze urbanitzacions i el 
nucli de la localitat, el polígon in
dustrial de Riudellots de la Selva i 
ei de Sils, dues gasolineres de la 
N-ll i, entre d'altres instal·lacions, 
una quinzena d'entitats bancàries 
que hi ha a la zona. 

Els parceHistes pateixen nom
brosos problemes amb l'empresa 
promotora de la urbanització i van 
assegurar que l'Ajuntament no té 
voluntat política de solucionar ni 
d'ajudar a resoldre els conflictes. 
L'Ajuntament va desmentir poste
riorment aquestes acusacions. 
Ahir, Enrique Serrano va,explicar 
que hi ha una entrevista pendent 
amb l'alcalde. Lluís Comalada, 
que es podria dur a terme aques
ta mateixa setmana i que, «en 
funció del ()ue s'acordi, es poden 
replantejar les reivindicacions». 
Lluís Comalada es va entrevistar, 
a mitjan any passat, amb el gover
nador civil de Girona, Pere Navar
ro, per demanar més presència de 
la Guàrdia Civil a la localitat. La 
concentració convocada per diu
menge vinent, segons la petició 
feta, al Govern Civil, començarà a 
les dotze del migdia davant del 
quarter local, i posteriorment, de 
una a dues de la tarda, anirà a da
vant de l'Ajuntament de la locali
tat. L'alcalde de Caldes considera 
que els parceHistes estah en el 
seu dret si es volen manifestar, 
però nega que l'Ajuntament no 
tingui intenció de resoldre els pro
blemes. «Ens hem reunit cada ve
gada que ha estat necessari», va 
explicar. 

Subvencionaran 
el transport urbà 
de viatgers 
de Palamós 
PALAMÓS.- L'Ajuntament de 
Palamós subvencionarà la 
companyia de transport urbà 
de viatgers Circuitos Ruri SA. 
(CRURISA), amb la finalitat de 
«garantir el servei urbà»; se
gons va afirmar ahir l'alcalde 
Josep Ferrer. El Consistori va 
acordar per unanimitat, en el 
darrer ple municipal, signar el 
conveni d'ajut econòmic amb 
aquesta empresa de transport 
aplicant les normes i els per
centatges establerts per la llei. 
La subvenció es basarà en els 
càlculs que realitzaran e|s ser
veis tècnics municipals d'inter
venció, per mitjà de les dades 
que aporti la mateixa compa
nyia. Segons Ferrer, amb 
aquest ajut el Consistori cobri
rà el cost de despesa que hi ha 
per bitllet i que actualment 
l'empresa no cobria. 

CRURISA va començar a 
funcionar a la vila de Palamós 
fa més de quinze anys, però 
durant els darrers temps s'ha
via plantejat tancar, ja que el 
servei generava pèrdues. A 
més, els autobusos que ara 
s'utilitzen són vells i s'haurien 
de canviar. Un autobús nou val 
cap a quinze milions de pesse
tes. L'alcalde- creu necessari 
que l'empresa continuï, per
què «és un servei social». 
Abans de decidir subvencio
nar l'empresa, l'Ajuntament es 
va plantejar crear-ne una de 
municipal, però van decidir 
que era més avantatjós oferir 
ajudes, ja que això comporta
va menys despeses al munici
pi, va dir Ferrer. CRURISA ja va 
rebre una ajuda municipal els 
anys 1979 i 80. 

Defensen Tactuació de Vicente 

El PSC diu que CiU de 
Sant Feliu s'equivoca 

quan fa costat a Carrasco 
SANT FEUU DE GUÍXOLS.- L'o
posició' de CiU a l'Ajuntament de 
Sant Feliu de Guíxols i el seu líder 
s'equivoquen quan fan costat al 
policia municipal Vicente Carras
co, «la reputació del qual és prou 
coneguda a la població i que ha 
utilitzat calúmnies i falsedats, bo 
i dient que el calumniat era ell», 
segons s'afirma en una nota de 
l'agrupació de Sant Feliu de 
Guíxols i la federació de les co
marques gironines del PSC, feta 
pública ahir. La nota contesta les 
declaracions del cap de CiU de 
Sant Feliu, Josep López de Lerma, 
que, fent referència a la sentència 
de la sala tercera de l'Audiència 
Territorial de Barcelona, que re
dueix a trenta dies la sanció als 
policies emmanillats i obliga l'A
juntament a indemnitzar-los, va 
assegurar que «el PSC hauria de* 
valorar si cal mantenir a l'alcaldia 
una persona que ha estat profun
dament desautoritzada pels tri
bunals». 

Els socialistes creuen que l'al
calde Josep Vicente ha estat pru

dent en l'afer —«potser en ex
cés»—, i valoren positivament la 
seva actuació com a batlle. «La 
seva trajectòria en defensa de 
Sant Feliu com a ciutat de dimen
sió humana és un exemple per a 
molts regidors i alcaldes de les 
comarques gironines», diuen. 

El PSC afirma que «en un estat 
de dret el respecte a les decisions 
dels tribunals de justícia, que, 
evidentment, l'alcaldia de Sant 
Feliu complirà dins dels terminis 
que preveu la llei, i d'acceptar e|s 
resultats de les consultes electo
rals són dos fets indestriables». 
«Cal, doncs, que López de Lerma 
reconegui que Vicente és el legí
tim alcalde de Sant Feliu i que ell 
és només, i és molt, el cap de l'o
posició», asseguren. 

Els socialistes creuen que els 
grans i petits projecte municipals 
executats i en vies d'execució per 
l'actual equip de govern els «do
nen confiança en un futur de Sant 
Feliu més dinàmic i més progres
sista, regit per un equip de go
vern socialista i de progrés». 
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